

INSTANT KARMA

by Lilian Interior Design

INSTANT KARMA is not a product but a service. A calculated consultation in **interior design**. Not a new start but a view, analysis and optimization of your home or facility by **Lili Tesler**. During an agreed upon appointment you will receive concrete suggestions on simple changes to your interior, accents of color and sensible additions. You implement the suggestions yourself. You decide what should be added or taken away, and have scheduling control with the craftsmen. Distance: up to 33 Kilometers from Frankfurt/Main. Price: 333 Euro incl. 19% VAT (399 Euro incl. 19% VAT for distances up to 99 km).

The result: **INSTANT KARMA!**

DESIGN
IS A
GOOD
IDEA.

INSTANT KARMA ist kein Produkt, sondern eine Dienstleistung. Eine zeitlich und ausgewogen kalkulierte Beratungsleistung in Sachen **Interior Design**. Keine umfangreiche Neugestaltung, sondern Betrachtung, Analyse und Optimierung Ihrer Einrichtung durch **Lili Tesler**. Frau Tesler wird Ihnen im Rahmen eines fest vereinbarten Termins konkrete Vorschläge unterbreiten, wie Sie durch einfache räumliche Veränderungen, farbliche Akzente und Neuanschaffungen Ihre private Umgebung optimieren können. Die Umsetzung machen Sie selbst. Sie entscheiden, was gekauft und was entsorgt wird. Ihre Handwerker sind gefragt; auch den Zeitplan bestimmen Sie allein. Der Einsatz: 3 Stunden Ihrer Zeit. Radius: bis zu 33 km von Frankfurt am Main. Der Preis: 333 Euro inkl. 19% MwSt. (399 Euro inkl. 19% MwSt. bei Entfernungen bis 99 km).

Das Ergebnis: **INSTANT KARMA!**



INSTANT KARMA

by Lilian Interior Design

Lilian Interior Design
INSTANT KARMA
Liebigstr. 32

60323 Frankfurt am Main

With my signature I commission LILIAN INTERIOR DESIGN with the analysis and optimization of my interior during the appointment listed below. The remuneration is to be paid within 7 days after completion of this contract by bank transfer to this account: IBAN DE17 5105 0015 0143 0831 11, BIC NASSDE55XXX (depositor: Lilija Tesler). I can cancel this contract up to 7 days before the set appointment. In this case 1/3 of the remuneration will be calculated and withheld. In the case of a later cancelation (7 days before the set appointment) the entire remuneration will be withheld.

Mit meiner Unterschrift beauftrage ich LILIAN INTERIOR DESIGN mit der Durchsicht und Optimierung meiner Einrichtungsgestaltung zu einem festen Termin wie unten. Das Honorar ist ohne Abzüge innerhalb von 7 Tagen nach Abschluss dieser Vereinbarung per Überweisung auf folgendes Konto zu zahlen: IBAN DE17 5105 0015 0143 0831 11, BIC NASSDE55XXX, Kontoinhaber Lilija Tesler. Von diesem Vertrag kann ich bis 7 Tage vor dem Termin zurücktreten, in diesem Fall werden 1/3 des vereinbarten Honorars i.H.v. 333 Euro zzgl Mwst. einbehalten; bei einer Absage nach Ablauf der Frist wird das gesamte Honorar berechnet.

Straße, Nr. / Street

PLZ, Ort / ZIP, City

Telefon / Phone No.

Ort, Datum / City, date

Unterschrift / Signature

Mein Wunschtermin / Date of consultation:

